2015-16 BSP#4 Group Time Discussion
To understand such things [in the Bible] there is always required the ‘coming’ of the same Holy Spirit [the true author of the Bible]; that is to say, His light and his grace; and these are to be sought by humble prayer…(Leo XIII, Providentissimus Deus)
(A) 祈禱：天主聖神！請燃點我心！(請組長跟隨下列步驟，用十分鐘帶领組員祈禱。) Prayer: Holy Spirit! Set my heart on fire! (Group leader will take 10 minutes to lead your group to pray, following the instructions below.)
1. 請組長帶領組員先做大概五分鐘的討論。從依撒意亞的默示錄(依24-27) 所述一切 中：
· 列舉三個使人哀傷的原因。
· 列舉三個在哀傷之餘仍值得充滿希望的原因。
Group leader will lead his/her group to discuss for about 5 minutes. Based on the passages in the Apocalypse of Isaiah (Is 24-27):

· List 3 reasons why you are sorrowful.

· List 3 reasons why in spite of the sorrows you are still hopeful.

2. 大家靜默下來，禱告開始。十字聖號後一起唸：「天主聖神！請燃點我們的心！」
Prayer begins, do the sign of the cross and say, “Holy Spirit! Set our hearts on fire!”
3. 大家用三分鐘各自默想剛才討論時所認定的哀傷和希望，然後因人的罪和軟弱，懇求天主的憐憫和寬恕；也因天主給人的希望，頌揚和光榮衪。
Each group member uses about 3 minutes to meditate on the sorrows and hopes identified above. Then implore our Lord to grant us mercy and forgiveness for our sins and weaknesses. Praise Him and glorify Him because He has given us hope.
4. 組長帶领大家一起頌唸聖三光榮頌。禱告完。
Group leader leads everyone to say Glory Be. End of prayer. 

(B) 重温和討論(十五分鐘)。Discussion and Review  (15 minutes)
1. 請閱讀24:10。「空虛的城市」是指那城？巴比倫？尼尼微？耶路撒冷？撒瑪尼亞？任何一個背離天主的城市？為甚麼？
Please read 24:10. Is “the city of chaos” Babylon? Nineveh? Jerusalem? Samaria? Any city that rebelled against the Lord? Why?

2. 將依26:12 和望14:27互相比較。兩者有何關係？前者何被後者滿全？Compare Is 26:12 and John 14:27. oHoHHow are they related? How is the former fulfilled in the latter? (Ref: C&S pp.54-55)
3. 除了講義中《聖言共賞》的經文，在今天查考的章中，你有其它? 愛的經文想和組員分享嗎？In the chapters covered by our discussion this evening, do you have any favorite passage(s) other than those listed in section C of the notes that you would like to share with your group members?


